
PROTOKOI- NR LI 06
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie odbytej w dniu 29 czerwca 2006 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jqdrzejowie"

Ad.  l .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie 100s otwarla obrady L sesji

Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Obrady rozpoczEto przy obecnoÉci nasali obrad 18 radnych
na stan 21 radnych, co stanowi 85,7 Yo ogólu Rady.
Przewodniczqca stwierdzila quorum prawomocne do podejmowania uchwai.

Przewodnicz4ca Rady powitala przybyLych na sesjE goóci: Burmistrza Marka
Wolskiego, ZastqpcE Burmistrza Marcina Piszczka, Dyrektora Zarzqdu Dróg Powiatowych
Marka Grada. Przewodniczqaa Rady powitala radnych, naczelników wydzialów Urzgdu
Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, orcz wszystkich przybylych
na obrady.

Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnej Marii Baraúskiej na sekretarza
obrad.
Radna Baraúska wyrazlla zgodE.
Sekretarzem obrad jednogloénie wybrano radn4 MariE Baraúsk4.

Rada Miejska w JEdrzejowie w zwi4zku z 50 rocznicq Rewolucji Poznaúskiej uczcila
minutq ciszy pamiEó osób pomordowanych w czasie tych wydarzeú..

A.d.2.
Na sesji w dniu 25 maja 2006 roku obecni byli wszyscy radni.

A d . 3 .
Proponowany porzqdek obrad :

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 25 maja 2006 r.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjEtych na poprzednich sesjach.
8. Uchwala w sprawie zmiany granic okrEgów wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej

w JEdrzejowie.
9. Uchwala w sprawie zmiany w podziale miasta i gminy JEdrzejów na obwody

glosowania.
10. Uchwala w sprawie przeksztalcenia Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej

w Jgdrzejowie w samorz4dow4 instltucjg kultury pod nazwq ,,Miejsko-Gminna
Biblioteka Publiczna w JEdrzejowie".

1 l. Uchwaia w sprawie zmiany uchwaiy nr IIl9l02 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia
12 grudnia 2002 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Jqdrzejów.

12. Uchwala w sprawie przyjEcia Statutu Urzgdu Miejskiego w JEdrzejowie.
13. Uchwala w sprawie nadania nowego Statutu Gminnemu Zespolowi Obslugi Szkól

i Przedszkoli w Jqdrzejowie.
14. Uchwala w sprawie uchwalenia Statutu OSrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy

w Jqdrzejowie.



15. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly nr XLIII/369/05 Rady Miejskiej w JEdrzejowie
zdnia 29 grudnia 2005 r. w sprawie nadania statutu jednostce organizacyjnej Gminy
Jgdrzejów pod nazw4,,Skladowisko Odpadów Komunalnych w Potoku Malym".

16. Uchwala w sprawie uchwalenia Statutu Plywalni Miejskiej w JEdrzejowie.
17. Uchwala w sprawie zmianw budZecie miasta i gminy na 2006 rok.
18. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na nabycie nieruchomoéci na rzecz Gminy

Jpdrzejów.
19. Uchwaia w sprawie zamiany prawa wieczystego u2ytkowania nieruchomoSci

komunalnych.
20. Uchwala w sprawie zamiany nieruchomoSci komunalnych.
2l.Uchwala w sprawie udzielenia bonifikaty od opiat za przeksztalcenie prawa

uzytkowania wieczystego w prawo wlasnoSci.
22.Uchwala w sprawie zatwierdzenia taryf ZakLadu Wodoci4gów i Kanalizacji

w Jqdrzejowie za zbiorowe zaopatrzenie w wodE i zbiorowe odprowadzanie écieków.
23. Informacja z dzialalnoSci Zakladu Uslug Komunalnych w Jqdrzejowie za I kwartal

2006 roku.
24. Omówienie protokolu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej dotycz4cego Zakladu Usiug

Komunalnych w Jgdrzejowie.
25. Przyjgcie wniosków pokontrolnych.
26. Odpowiedzi na interpelacje.
27. Sprawy róZne.
28. Zamkniqcie obrad.

Burmistrz Marek Wolski wnosi o:

przeksztalcenie prawa u2ytkowania wieczystego w prawo wlasnoSci" i wprowadzenie
w to miejsce ,,Uchwaly w sprawie wspólfinansowania przygotowania przedsiEwziqcia
pn. ,,Ochrona Zbiornika Wód Podziemnych na terenie Gminy JEdrzejów" wskazanego
przez Minístra Srodowiska do dofinansowania z Funduszu SpójnoSci oraz przyjgcia
dotacji z Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
NFOSiGW)",

oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu".

Rada Miejska w Jqdrzejowie przyjpl.a poprawki zgloszone przez Burmistrza
nastqpuj 4cq i loSci4 glosów:
Wniosek pierwszy:

Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

Wprowadzenie punktu I7. A.:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

Wipcej uwag nie zgloszono.

Na salq obrad przybyl radny Ryszard Dzwonek.
Obrady kontynuowano przy obecnoSci na sali obrad l9 radnych.

Rada Miejska w Jqdrzejowie przyjEla porzqdek obrad wraz z poprawkami nastgpuj4c4
iloSci4 glosów:



Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymaio siE - 0

Porz4dek obrad:
L Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesji w dniu 25 maja 2006 r.
3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjgtych na poprzednich sesjach.
8. Uchwala w sprawie zmiany granic okrggów wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie.
9. Uchwala w sprawie zmiany w podziale miasta i gminy JEdrzejów na obwody

glosowania.
10. Uchwala w sprawie przeksztalcenia Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej

w Jqdrzejowie w samorz4dow4 instytucjq kultury pod nazwq ,,Miejsko-Gminna
Biblioteka Publiczna w Jqdrzejowie".

I 1. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly nr lIl9l02 Rady Miejskiej w JEdrzejowie z dnia 72
grudnia 2002 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy JEdrzejów.

12. Uchwala w sprawie przyjqcia Statutu UrzEdu Miejskiego w JEdrzejowie.
13. Uchwala w sprawie nadania nowego Statutu Gminnemu Zespolowi Obslugi Szkól

i Przedszkoli w Jqdrzejowie.
14. Uchwala w sprawie uchwalenia Statutu OÉrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy

w Jqdrzejowie.
15. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly nr XLIII/369105 Rady Miejskiej w JEdrzejowie

z dnia 29 grudnia 2005 r. w sprawie nadania statutu jednostce organizacyjnej Gminy
Jqdrzejów pod nazw4,,Skladowisko Odpadów Komunalnych w Potoku Malym".

16. Uchwala w sprawie uchwalenia Statutu Plywalni Miejskiej w JEdrzejowie.
17. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2006 rok.
17 A.Uchwala w sprawie: emisji obligacji Gminy Jqdrzejów oraz zasad ich zbywania,

nabywania i wykupu.
18. Uchwala w sprawie Wraíenia zgody na nabycie nieruchomoÉci na rzecz Gminy

Jqdrzejów.
19. Uchwala w sprawie zamiany prawa wieczystego u2ytkowania nieruchomoéci

komunalnych.
20. Uchwala w sprawie zamiany nieruchomoSci komunalnych.
21. Uchwala w sprawie wspólfrnansowania przygotowania przedsigwziEcia pn. ,,Ochrona

Zbiornika Wód Podziemnych na terenie Gminy Jgdrzejów" wskazanego przez Ministra
Srodowiska do dofinansowania .z Funduszu Spójnoéci oraz przyjEcia dotacji
z Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej (NFOSiGW).

22. Uchwala w sprawie zatwierdzenia taryf ZakLadu Wodoci4gów i Kanalizacji
w JEdrzejowie za zbiorowe zaopatrzenie w wodg i zbiorowe odprowadzanie Scieków.

23. Informacja z dzialalnoSci Zakladu Uslug Komunalnych w JEdrzejowie zaIkwartal2006
roku.

24. Omówienie protokolu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej dotycz4cego Zakladu Uslug
Komunalnych w Jqdrzejowie.

25. Przyjgcie wniosków pokontrolnych.
26. Odpowiedzi na interpelacje.
27. Sprawy ró2ne.



28. ZamkniEcie obrad.

A d . 4 .

Rada
Za

Nie zgloszono uwag do protokoLuzpoprzedniej sesji.
Miejska w JEdrzejowie przyjgla protokól zpoprzedniej sesji nastqpuj4ca iloSci4 glosów:

Przeciw
Wstrzymalo sig

_ 1 9
- 0
- 0

4 d . 5 .
l. Radny Jan Zigbihski py'ta, kiedy zostan4 wyremontowane drogi gminne o nawierzchni

tluczniowej i asfaltowej; na terenie czterech reprezentowanych przez niego solectw
takich remontów jeszcze nie byio. Dlaczego po raz kolejny remonty zaczynajq siq tak
pó2no2 Gdyby zostaly wykonane z poczqtkiem wiosny, kiedy nawierzchnia jeszcze
posiadala wilgotnoSó, w niektórych wypadkach wystarczylby przejazd równiarki. Po
raz kolejny drogi zostan4 wyremontowane we wrzeSniu, dwa miesiqce spolecznoSó sig
bgdzie tymi drogami cieszyla, przyjdzie zima, a po zimie to samo. Radny proponuje,
aby zastanowió sig nad zakupem równiarki, która na potrzeby gminy slu?ytaby 12
miesiqcy. Radny pyta, czy zostanq wyremontowane wszystkie drogi, które tego
remontu wymagaj4 czy tylko wybrane.

2. Radna Maria Baraúska pyta, kiedy rczpocznie sig remont chodnika przy u|. 11
Listopada.

3. Radna Maria Baranska na proSbq mieszkaúców pyta, czy nie byloby mozliwe
uruchomienie targowicy w soboty dla handlu miEsem, warzywami i nabiatem.
Mieszkaúcy chEtnie by takie zakupy robili.

4. Radny Wojciech Bilewicz na proébg mlodzie?y skupionej w PO zwnaca siE do
Burmistrza, aby w placówkach oSwiatowych podleglych Gminie pracownie
internetowe udostEpnió w okresie wakacyjnym dla mlodzie2y. Chodzi o uzupelnienie
oferly wakacyjnej dla mlodzie2y pozostaj4cej w naszym mieécie.

5. Radny Józef KEdra pyta, kiedy bEdzie rczpoczqty nastqpny etap budowy chodnika na
Piaskach.

6. Radny Józef KEdra prosi o zabezpieczenie, stwarzajqcych zagroíenie dla
bezpieczehstwa, wlazów na terenie dawnej kotlowni.

7. Radny Józef KEdra poinformowal, ze w czasie kontroli GKRPA na terenach wiejskich
widzial drogi na terenach wiejskich. Stan tych dróg, zwlaszcza w GoZnie
i Czarnocinach, ,,wola o pomstE do nieba". Radny p)4a, czy te drogi bedq
remontowane.

8. Radna Janina Szreniawa pyta, czy Burmistrz bral, udzial w spotkaniu udzialowców
Euroubojnia w dniu 27 czerwca. Nasza Gmina ma tam udzialy. Czy Burmistrz
interesuje siE, aby zatrudnió tam naszych mieszkaúców?

9. Radna Janina Szreniawa pyta, co Burmistrz zrobll w sprawie protestu mieszkaúców
ulic: Klonowej, DEbowej, Topolowej, odnoSnie wiercenia studni glEbinowej na pasie
zieleni.

10. Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e mieszkaúcy ulicy Kopernika byli
zadowoleni, kiedy Burmistrz zostal wybrany na to stanowisko, i cieszyli sig, ze
wreszcie rozwiqle sprawg lqcznika ul. Kopernika i Zeromskiego; 2e zostanie on
dokoúczony. Jesieni4zostalo to zaczgte i do tej pory nie skoúczono. Radna prosi, aby
Burmistrz zainteresowal siE dokoúczeniem tego odcinka.

1L Radny Adam Wójcik wnioskuje o wyciqcie dzikiego krzewu, który bardzo siE rozrósl,
przy ulicy Armii Krajowej na wysokoéci kolejki dojazdowej. Piesi muszq w tym
miejscu schodzió na jezdniE, co jest niebezpieczne.



4 d . 6 .
Nie zgtoszono uwag do sprawozdania zptacy Burmistrza migdzy sesjami.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjEtych

na poprzednich sesj ach.

A d . 8 .
Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczy'tala uzasadnienie do projektu

uchwaly"
LJwag nie zgloszono
Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznlk odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalq Nr L1420106 w sprawie zmiany granic
okrqgów wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej w Jqdrzejowie, nastgpujacq iloSci4 glosów:

- Z a - 1 9

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr L/420l06 w zalqczeniu do protokolu/.

4 d . 9 .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE Nr L1421106 w sprawie zmiany
w podziale miasta i gminy JEdrzejów na obwody glosowania, nastEpuj4c4 iloSci4 glosów:
Z a - 1 9
Przeciw - 0

_ Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala Nr Ll42ll06 w zalaczeniu do protokolu/.

Ad.  10.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkE do projektu uchwaly:

przeksztalcenia".
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalQ Nr L|422106 w sprawie
przeksztaLcenia Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w Jgdrzejowie w samorz4dow4
instl'tucjq kultury pod nazwq ,,Miejsko-Gminna Biblioteka Publiczna w Jgdrzejowie",
nastgpuj 4c4 iloéci4 glosów:



Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala Nr L1422106 w zalqczeniu do protokolul.

Ad.  11.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odcz¡a\a uzasadnienie do projektu

uchwaiy.
Uwag nie zgloszono
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczl.tala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalq Nr L1423106 w sprawie zmiany
uchwaly nr IIl9l02 Rady Miejskiej wJqdrzejowie z dnia 12 grudnia 2002 roku w sprawie
uchwalenia Statutu Gminy JEdrzejów, nastEpuj4c4 iloSci4 gloséw:
Z a - \ 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

- lUchwala Nr Ll423106 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  12.
Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza zglosila autopoprawkq:

Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczl'tata uzasadnienie do projektu
uchwaly.

Uwag nie zgloszono
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik ze wzglEdu na obszernoÉó uchwaly

i fakt, 2e radni zapoznali sig z niE i omawiali jq .ra komisjach, odczylala skrót projektu
uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE Nr L1424106 w sprawie przyjqcia
Statutu Urzqdu Miejskiego w Jqdrzejowie, nastqpujqcq iloÉci4 glosów:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala Nr L1424106 w zalqczeniu do protokoh-r/.

Ad. 13.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odcz¡tala uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad l8 radnych/ powziqla
uchwalq Nr L1425106 w sprawie nadania nowego Statutu Gminnemu Zespolowi Obslugi
Szkól i Przedszkoli w Jgdrzejowie, nastEpujqc4 iloSci4 glosów:
Z a  -  1 8
Przeciw - 0



Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr L1425106 w zalqczeniu do protokohl.

Ad. 14.
Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza zglosila autopoprawkE:

kred¡owanego".

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczy'tata uzasadnienie do projektu
uchwaly.

Uwag nie zgloszono
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 77 radnycU powziqla
uchwalq Nr L1426106 w sprawie uchwalenia Statutu OÉrodka Pomocy Spolecznej Miasta
i Gminy w Jqdrzejowie, nastqpujqcq iloéci4 glosów:
Z a - 1 7

- Przeciw - 0
Wstrzymato siE - 0
/Uchwala Nr L1426106 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqca Rady o godzinie 10s0 oglosila przerwQ trwaj4c4 do godziny 1 130.

Ad.  15.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczl.tala uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgioszono
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 18 radnych/ powzigla
uchwalE Nr L1427106 w sprawie zmiany uchwaly nr XLlIIl369l05 Rady Miejskiej
w JEdrzejowie z dnia 29 grudnia 2005 r. w sprawie nadania statutu jednostce organizacyjnej
Gminy JEdrzejów pod nazw4 ,,Skladowisko Odpadów Komunalnych w Potoku Malym",
nastqpuj 4c4 iloSci4 glosów:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala NrLl427106 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgtoszono
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik ze wzglqdu na obszernoSó uchwaly

i fakt, Ze radni zapoznali sig z ni4 i omawiali jq na komisjach, odczytala skrót projektu
uchwaly.

Uwag nie zgloszono.



Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 18 radnych/ powziqla
uchwalE Nr L1428106 w sprawie uchwalenia Statutu Plywalni Miejskiej w JEdrzejowie,
nastqpuj 4c4 iloÉci4 glosów:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwata Nr L/428l06 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkg do projektu uchwaly:

kwota 10 000,00"

kwota l0 000,00"
Burmistrz powiedzial, 2e wynika to z wyjaénieú RIO. Zmiany sq zwiqzane ze
Swiadczeniami za prace spolecznie u?yleczne, które nie mogq byó pokrywane z dzialu

,,administracj a samorz4dowa" tylko z dzialu,,pomoc spoleczna".

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu
uchwaly.

Uwag nie zgloszono
Przewo dnic zqca Rady M i ej ski ej Ewa Ptaszn ik o dczytala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecnoÉci na sali obrad l8 radnych/ powziqla
uchwalq Nr L1429106 w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2006 rok, nastqpuj4cq
iloSci4 glosów:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr L1429106 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 17 A.
Burmistrz Marcin Piszczek omówil autopoprawki, które radni otrzymali tu2 przed

sesj4 /w zalqczeniu do protokolul oraz zglosit autopoprawkg do tego projektu polegaj4c4 na
zast4pieniu w $ 3 wyraíenia,,w latach 2006 -2007" wyraZeniem ,,w roku 20.06".
Burmistrz dodai, ZekoniecznoSó tych zmianzwiqzana jest z kredytami z FOS.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczltala uzasadnienie do projektu
uchwaly.

Uwag nie zgloszono
Sekretarz obrad Maria Barariska odczytala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 18 radnych/ powziqla
uchwaiq Nr L/430/06 w sprawie: emisji obligacji Gminy JEdrzejów orazzasad ich zbywania,
nabywania i wykupu, nastqpujqcq iloSciq glosów:
Z a  -  1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala Nr L/430/06 w zalqczeniu do protokolu/.



Ad. 18.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczy'tata uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgioszono
Przewodnic zqca Rady Miej skiej Ewa Ptasznlk odczytala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 18 radnychl powziqla

uchwalE Nr L/431/06 w sprawie wyraheniazgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy

Jgdrzej ów, nastgpuj 4c4 iloSci4 glosów:
-  1 8

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
Ajchwatra Nr L/431/06 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczy'tala uzasadnienie do projektu

uchwaty.
Uwag nie zgloszono
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 18 radnych/ powziqla

uchwalE Nr L1432106 w sprawie zamiany prawa wieczystego u2ytkowania nieruchomoSci

komunalnych, nastEpuj4c4 iloSci4 glosów:
-  1 8

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala Nr Ll432106 w zal.qczeniu do protokolu/.

Ad .20 .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Radny Adam Wójcik podziEkowal Burmistrzowi, za to, 2e z Zarz4dem Powiatu

doszedl po dlugich negocjacjach do porozumienia, którego efektem jest dzisiejsza uchwala.

Zaslugi Przewodniczqcej Rady w tej sprawie teZ sq znane. Radny apeluje do Burmistrza

i Przewodniczqcej, aby w przyszloíci podjaó wspólne dzialania w innych sprawach dla dobra

Gminy, Powiatu i mieszkaúców.
Radny Józef KEdra zapytal, czy moLliwe jest, aby jeszcze w tym roku zrobió dojazd.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze nabralo to takiego przyspieszenia, aby

zrealizowaó zadanie w tym roku. Oswiadczenie o dysponowaniu gruntem, mimo, 2e uchwala

wchodzi dzisiaj, zostalo podpisane przez Dyrektora LO i procedura pozwolenia na budowE

trwa. Jak tylko uzyskamy pozwolenie na budowE rozpocznq siq prace. Mamy pozwolenia

z GDDKiA orczzgodg Powiatu.

Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 18 radnych/ powziqla

uchwalq Nr L/433l06 w sprawie zamiany nieruchomoSci komunalnych, nastqpuj4c4 iloSci4
glosów:
Za
Przeciw

-  1 8
- 0



Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala Nr L/433/06 w zalqczeniu do protokoh.r/.

4 d . 2 1 .
Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu

uchwaiy.
Uwag nie zgloszono
Sekretarz obrad Maria Baraúska odczytala projekt uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 18 radnych/ powziqla
uchwalq Nr L1434106 w sprawie wspólfinansowania przygotowania przedsiqwziqcia pn.

,,Ochrona Zbiornika Wód Podziemnych na terenie Gminy JEdrzejów" wskazanego przez
Ministra Srodowiska do dofinansowania z Funduszu SpójnoSci oraz przyjEcia dotacji
z Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej (NFOSiGW) ,
nastEpuj 4c4 iloéci4 glosów:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr L/434l06 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4ca Rady o godzinie 1220 oglosila przerwQ trwaj4c4 do godziny 1240.

Ad.22.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e przedstawiony projekt uchwaly mówi

o utrzymaniu ceny wody na poziomie obecnie obowi4zuj4cym dla wszystkich grup
odbiorców, natomiast cena Scieków dla gospodarstw domowych i instytucji obni2ona jesf o 42
grosze, a w pozostalych grupach o 20 groszy. Burmistrz przypomnial, 2e trzy lata temu
podniesiono ceny écieków o 57 groszy aby wykonaó remont Imhoffów. W zamian za to
wybudowano obiekt - i bardzo dobrze - nowy, ladny. Budowa obiektu zostala zakoiczona.
Te 57 groszy nie jest likwidowane calkowicie, 15 groszy zostaje jako rezerwa dla zakladu.
Propozycja Burmistrza szla dalej: aby zmniejszyó o 57 groszy. Nie zdecydowal sig jednak na
to mySl4c o zakladzie. Po weryfikacji wszystkich kosztów zakladu, po dlugiej i ciEzkiej pracy
komisji podjEta zostala decyzja o utrzymaniu ceny wody na dotychczasowym poziomie
i obnizeniu ceny Scieków o 42 grosze. Ponadto przy opracowywanie taryf ZW|K nie
uwzglEdnil ewentualnego uruchomienia Euroubojnia, co przyniesie znaezne zyski dla
Zakladu. PodjEcie tej uchwaly nie wplynie na kondycjE finansow4 zakladu, jezeli bqdzie
prawidlowo prowadzony. Burmistrz poprosil radnych o przeglosowanie projektu uchwaly.

Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu
uchwaly oraz projekt uchwaly.

Radny Wojciech Bilewicz, w zwi4zku z tym,2e Burmistrz powiedzial, iz w sprawie
Imhoffów Zaklad nic nie robil, a na komisjach byla mowa 2e zrobiono dokumenfacjg, zapytal
jak wygl4da ta sprawa oraz jakie koszty Burmistrz zweryfrkowala jako niecelowe, stanowi4ce
podstawq obniZenia cen.

Zasfqpca Kierownika ZW|K Bo2ena Janus odpowiedziala,2e Zaktad rzeczywiície nie
v,rywiqza| sip z tego, ale nie dlatego, 2e nie chcial, tylko dlatego, 2e koszty realizacji
przewylszaly mozliwoÉci finansowe Zakladu. Koszt jednego Imhoffa to okolo I miliona zl.,
wiEc nie mógl tego wykonaó. Zakladrozliczyl sig z pieniEdzy z amortyzacji wykonuj4c inne
zadania, migdzy innymi opracowal dokumentacjq techniczn6 która zawiera modernizacjE
calej oczyszczalni, w tym osadniki Imhoffa. Mo2na powiedzieó, 2e 2ycie zweryfikowalo

1 0



plany, które byiy wykonywane z amortyzacji. Pani Janus dodala, 2e rzeczywiScie we wniosku
nie byla uwzglgdniona Euroubojnia, ale jeZeli bgdzie ona po stronie przychodów, to bqdzie
równieZ po stronie kosztów, z którymi moZe byó róZnie, jeZeli Euroubojnia zostanie
uruchomiona.

Burmistrz Marcin Piszczek poinformowal,2e w ZWiK odbylo siq posiedzenie komisji
zudzialem przedstawicieliZakladu: Kierownika Lato, Kierownik Janus, Glównej Ksiqgowej
i Radcy Prawnego ZWiK. Na tej komisji wspólnie szukano kosztów, które by nie skutkowaly
sytuacj4 dla tego zakladu. Zaproponowana we wniosku kwota zawierala podwyzkq o 30
groszy. Zweryfikowane koszty to: podatek od nieruchomoSci * 186 000 zI, oplata za
korzystanie ze érodowiska - 19 000 zl, koszty zakupu energii - 10 000; to sq kwoty, które
powodujq utrzymanie cen wody na dotychczasowym poziomie. Co do écieków - wniosek
taryfowy przewidywal obni2enie ceny o 20 groszy za m'. Kolejna weryfikacja Burmistrza
przede wszystkim dotyczy podatku od nieruchomoSci * 111 000 zl. To s4 koszty, które
powodujq utrzymanie cen wody na dotychczasowym poziomie i obnizkE cen Scieków o 22
grosze w porównaniu do wniosku taryfowego.

Burmistrz Marek Wolski poinformowal,2e trzy miesi4ce temu, jak ZWiK przedstawil
taryfy, zaproponowal obni2enie ceny Scieków o 47 groszy, w wyniku uchwalonego przez
Rade planu wieloletniego, który wycinal pewne inwestycje kanalizacyjne.

Burmistrz Marcin Piszczek porównal dwa wnioski zloZone w odstqpie 3,5 miesipcy.
Jezeli chodzi o rachunek zysków i strat rok obrachunkowy w marcu zamykal siE strat4 39 828
zI.;w maju ten wynik juzbyl 159685 zl.na plus. W ci4gu dwóch miesiEcy bylo to ponad
200 000 zl zysku. Burmistrz w4tpi, aby przy ograniczeniu o 100 000 kosztów na Éciekach
sytuacja zakladu stala sig dramatyczna.

Radny Wojciech Bilewicz zap74al, czy niecelowym kosztem jest podatek od
nieruchomoÉci, energia elektryczna i oplata Srodowiskowa? Je2eli te koszty istnialy w roku
ubieglym, muszqbyó wziEte pod uwagE.

Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e koszty s4 wzigte pod uwagq, ale zmniejszone.
Burmistrz podkreSli, ze odbywalo sig to wspólnie z pracownikami ZWiK. Ustawa jasno
mówi, jakie koszty bierze siq pod uwagg: koszty w roku ubieglym i przewidywane zmiany w
roku nastqpnym. Koszty, które ptzez Zaklad byty poniesione jednorazowo, komisja
zweryfikowala juL w marcu. Jeheli chodzi o oplatE Srodowiskow4: im mniejsza produkcja,
tym mniejsze oplaty. Produkcja siE zmniejsza, wiEc i oplaty siE zmniejszq.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e chce daó mo2liwoSci kierownictwu ZWiK,
aby poszukalo oszczgdnoSci. Jezeli straty na wodzie s4 ponad trzydzieici procent - jakieS
dzialania kierownictwo powinno w tym kierunku podjaó. Sprzeda2 maleje. Robi siq blqdne
kolo: podwyZsza siE ceny wody, ludzie coraz mniej korzystajq uruchamiane sq studnie
prywatne. Jeheli bEdziemy dalej podwylszaó dojdziemy do tego, 2e zaklad upadnie. Ponadto
mamy kanalizacjE na terenie gminy i namawiamy, aby siE podl4czaó.

Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e dzisiejszy tematjest tematem bardzo powaZnym,
bo mamy jeden zaklad, który do tej pory funkcjonuje na takich zasadach, 2e jego koszty
i przychody sig bilansuj4. Mamy inne zaklady, które równie? dobrze stoj4 ale ZUK
przewiduje, 2e na prostq dlugo jeszcze nie wyjdzie. Decyduj4c siE na dzisiejszy krok
Burmistrz zrobila to Swiadomie. Byó moíe okaíe sip, 2e przy spadku sprzeda?y wody, bgdzie
spadek po stronie przychodów. Jezeli ta sytuacja bgdzie siE poglgbiaó, to bEdziemy mieli
koniecznoSó szukania dodatkowych 2ródel dochodu, aby pokryó straty. Na komisjach byly
róZne wnioski, np. aby do czasu, gdy zaklad nie okreSli jaka jest przyczyna spadku spoZycia
wody, nie poszuka tych przyczyn i nie zapobiegnie temu, zostawió ceny na dotychczasowym
poziomie. Nie bierzemy pod uwage faktu, 2e prpdzej czy póZniej rozpoczniemy realizacjE
Funduszu Spójnoóci. Tam bEdziemy musieli spelnió pewne warunki, jeSli chodzi
o ksztaitowanie siE cen wody i Scieków. Mamy wieloletniq prognozQ w tym zakresie - jeSli
bySmy tam spojrzeli, to siE okaZe, 2e w przyszlym roku drastycznie bqdzie trzeba iSó
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w odwrotnym kierunku. Mo2e siE naloZyó spadek spoZycie i zwiEkszone koszty zwiqzane
zrealizacj1inwestycji. Mo2e to wplyn4ó na koniecznoSó dzialania odwrotnego. Radny s4dzi,
ze Burmistrzwierzy, iz w roku przyszlym i latach nastEpnych bEdzie dzialal; bgdzie to jego
problem, bo radni sig mog4 zmienió, a raczej jest pewne, 2e siE zmieniq a Burmistrz zosfanie
z tym problemem. Radny pyta, dlaczego Burmistrz nie wsluchiwal sig w glosy radnych * nie
byly to pojedyncze glosy. Radny chcialby sig zapoznaé z wnioskami komisji bEd4cymi
podstaw4 do obni2enia stawek"

Radny Jan Zigbihski poparl przedmówcq. Burmistrz powiedzial, ze jest przeciwny
wszelkim podwy2kom stawek za wodg i Scieki - radni równieZ. Nie ulega wqtpliwoSci, 2e jest
to czas kampanii wyborczej. Radny uwaza,2ebardzo zdrowym i racjonalnym podejSciem do
sprawy byloby przedlu2enie czasu obowiqzywania do koúca roku 2006 obecnie
obowi4zujqcych taryf.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e zapoznawal siE z wnioskami komisji, ale
jest jeden zasadniczy problem proceduralny: ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodE
i zbiorowym odprowadzaniu Scieków jasno mówi, w jakich wypadkach zostajq przedluzone
taryfy: jest to na uzasadniony wniosek przedsiEbiorstwa wodoci4gowo-kanalizacyjnego. Taki
wniosek do Burmistrzanie wplynql.

Radny Stanislaw Baraírski powiedzial, 2e roÉnie zadluhenie za wodg dlatego, bo jest
droga. Jeíeli cena zostanie podniesiona - jeszcze bardziej uderzy w najbiedniejszych. WieS
korzysta z dwóch 2ródel, natomiast miasto korzysta z jednego i najbardziej uderzy siE
w biednych ludzi w mieécie. Przez calq kadencjE byla walka o obniZenie ceny wody
i Scieków. Kiedy wszystko jest wyliczone i zaklad proponuje obnizenie - radni s4 przeciwni.
Dlaczego? Nie moZna tego zrozumieó.

Radna Maria Barañska popiera glos radnego Baraúskiego. Rada sprzeciwiala siE
stawkom przez cztery lata. Kiedy teraz jest moZliwoSó obnizyé bez naralania kondycji
zakLadu wycofujemy siq z tego i zaslaniamy sig kampani4 wyborczq. W tej chwili co nie
zrobimy, to bqdzie kampania wyborcza. Przestaúmy dzialaó do listopada, poczekajmy a2
bqdzie nowa rada. Któcimy siq, a mieszkaúcy czekajq na tg obniZkg wody. Dziwi postawa
radnych SLD, którzy w gazetach, w petycjach, apelowali do Burmistrza, do Przewodniczqcej,
o obniZenie ceny wody i Scieków, ateraz, kiedy jest ta mo2liwoSó.... Po co te petycje? Po co
Przewodnicz4cy Michalkiewicz wypowiada siE w gazecie, 2e Zqda od Burmistrza, od Rady
zajgcia siq tym stanowiskiem. Radna nie widzi logiki, sensu i konsekwencji w postEpowaniu.

Przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik powiedziaLa, 2e przez cztery lata kadencj i zaden
radny nie wykazywal zadowolenia ze stawek wody, jakie wchodzlly w Zycie. Wszyscy ci4gle
byli oburzeni, krytykowali, nie uczestniczyli w glosowaniach, stawki wchodzily moc4 ustawy
bez udzialu radnych. Tak bylo pnzez trzy lata. PrzyszedL Burmistrz na jeden rok.
Przewodnicz4ca uczestniczyla wielokrotnie w rozmowach na temat stawek wody
z Burmistrzem, z Kierownikiem Lato, z mieszkaicami. Ka2dy mieszkaniec, czy noworodek,
czy w podeszlym wieku, z wody korzysta. Nie ma drugiego takiego zakladu na terenie naszej
gminy, który mialby tylu odbiorców, czyli pieniqdzy. Ten zaklad powinien kondycyjnie staó
bardzo dobrze. I tak jest. Boryka sig z trudnoéciami: to woda gdzieé wycieka, to sq straty, ta
jakieé zakLady nie plac4 ale wigkszoSó placi. O tym, ze kondycj a zakladujest dobra Éwiadczy
piqknie wyposaZony budynek upigkszaj4cy rejon, gdzie s4 budynki u21'tecznoéci publicznej.
ZWiK jest wyposahony w bardzo dobry sprzgt. Kondycja zakladu na dzieú dzisiejszy jest
dosyó dobra. Przezfrzy lata byliSmy niezadowoleni. W tym roku, kiedy przyszedl Burmistrz
Wolski - atakujemy. Przewodniczqca odczytala stanowisko Rady Powiatowej SLD w sprawie
stawek za wodg i écieki oraz pismo JEdrzejowskiego forum ,,Lewica Razem". Po kolejnych
rozmowach udalo siE dojSó do consensusu z Kierownikiem Lato, jest przez niego zlo\ona
uchwala i okazuje siQ, 2e boimy siq o kondycjE zakladu. ,,Nie mam nic wigcej do
powiedzenia. Nie wiem sk4d siE to bierze. Nie jest to na pewno element kampanii wyborczej
Pana Burmistrza; nie wiem, co to w ogóle jest, kto za tym stoi. Jest to zadziwiaj4ce."
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Przewodniczqca Rady stawia wniosek o glosowanie imienne nad t4 uchwal4. Przewodnicz4ca
dodala, 2e nie zamierza kryó sig za szyldem,,Rada Miejska w JEdrzejowie", poniewa? za
duZo pracy wlo?yla w tE uchwalq. Nale2y mieszkaúcom spojrzeó prosto w oczy i powiedzieó
jak siq glosowalo i dlaczego.

Radny Adam Wójcik uwala, 2e nie ma potrzeby nerwowoSci. Ka2dy z radnych, tak
jak kazdy obywatel, ma prawo przed podjEciem decyzji dopytywaó i analizowaó do ostatniej
chwili i podj4ó tak4 a nie inn4 decyzjg. Skoro wnioski ZW|Kbyly analizowane, to radni chcq
wiedzieó jak projektodawca uchwaly korygowal to i dlaczego. Czy to zagraLa zakladowi, czy
nie zagraLa? Zgadza siE, 2e ptzez cal4 kadencje wszyscy narzekali na wysokoSó stawek
i dlatego radni zawsze byli przeciw wszelkim podwy2kom. Podwyzek nie bylo, czyli byly
obnizki, bo zawsze jakaS inflacja byla. D*gq spraw4 jest, 2e Zaden ZWiK nie ma
przepompowni a u nas jest to 60 groszy w cenie 1 m ócieków. To równieZ Irzeba braó pod
uwagQ. To,2e siE kaZdy martwi, co bqdzie zarok, dwa, to dobrze o nim éwiadczy.

Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik powiedziata, 2e przedstawila tylko to, co w tej
kadencji w Radzie w sprawie stawek wody siE dzialo.

Radny JanZiEbihski uwa2a,2e wkrada siEza wiele emocji. Stawki za wodg i Scieki
nie wynikaj q z ,,chciejstwa" zakladtt tylko z rachunku ekonomicznego. Je2eli jest pewna
grupa l'udzi, których nie staó, to trzeba ich dotowaó albo zaklad dotowaó. Radny zapyltal
Kierownik Janus, czy Zaktad ma niepotrzebny sprzgt.

Pani Bo2ena Janus odpowiedziala, 2e nie ma sprzEtu zbqdnego i nic nie stoi
bezu|l4ecznie.

Radna Maria Baraúska powiedziala, 2e radni martwi4 sig o kondycjg zakladu.
Burmistrz powiedzial,2e ta kondycja nie ucierpi. Dlaczego nie pomyélimy o mieszkaócach -

to im radni maj4 slutyó. Ci4gle slyszymy o zakladzie, a ludzie, którzy czekajq na obni2kg
wody nie s4 brani pod uwagQ.

Radny Stefan Fiutek powiedzial,2e w ZWiK jest Star beczka z 1976 r.; Jelcz do
czyszczenia 1978 r. Lada moment to ,,si4dzie". Trzeba bqdzie wynajmowaó. Zobaczycie ile to
bEdzie kosztowaó. Te dwa samochody to jest podstawa ZWiK. Bez tego nie da siq
funkcjonowaó.

Przewodnicz4ca Rady wyjaÉnila, 2e informacje na temat sprzqtu ma od Burmistrzów,
którzy zapoznali siq na terenie zakladu z tym, czym zaklad dysponuje i stwierdzili, ze
kondycja zakladu, jeíeli chodzi o wyposaZenie nie jest najgorsza. Czy mieszkaúcy musz4
plació nadplatE, aby tego sprzEtu bylo jeszcze wigcej? Mo2e gospodarowaó tym, co jest, bo
nie jest Zle"

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e wplywy zaktadu, to nie tylko oplaty za
wodq i Scieki. Poza tym w planie finansowym zakladu na rok 2006 zostaty przedstawione
kategorie wydatków miedzy innymi raty leasingowe za kupiona koparkE i za samochód WW.
W zakupach za gotówkE kierownik przewidzial wydatkowanie 230 000 na zakup samochodu
specjalistycznego WKO i kolejnego auta 60 000. Kierownik powiedzial, 2e te zaktpy nie
bEd4 pokrywane ztaryf za wodq i Scieki. Zweryfikowane koszty nie powinny skutkowaó na
zakupy. Nie chcieliémy w to ingerowaó, bo wiemy, 2e zaklad ma potrzeby i rozumiemy to.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial , 2e trzeba siq przyjrzeó gospodarowaniu zakladu:
czy jest sluszne kupowanie samochodów osobowych, czy beczki, która zarabia. Poza tym dziS
byla uchwalana uchwala w sprawie zmian w budZecie, gdzie za pewne prace byla przyznana
dotacja w wysokoSci 250 000 zI.

Radny Andrzej Hatny powiedzial, 2e kiedy sytuacja finansowa ZW|K moglaby ulec
pogorszeniu, rozpEtala siq straszna burza. Niektórzy bardzo martwi4 siE o to; nie mówi siq
o stratach, ale gdyby zaklad nie wypracowal zysku. Mamy inne zaklady, np. Z\JK. Spójrzmy
przezlatajak radni martwili siq o te dwa zaklady. To poprzedni radni doprowadzili do takiej
sytuacji, 2e ZBM zostal przy kilofre i lopacie - ptzy niczym wigcej. Dyskusje o tym zakladzie
gladko przechodzq: ,,Zle jest, Zle jest, ale zróbcie coS, 2eby bylo lepiej" i nikt siq nie martwi
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z roku na rok. Radny Hatny chce zobaczyó, jak radni bqdq reagowaé, kiedy bgdzie omawiany
ten zaklad. Te zaklady tworz4 pewnq caloSó; koszty czynszv to s4 równie2 koszty wody.
Dlaczego nigdy nikt z radnych nie mówil, 2e trzeba podnieSó stawki czynszu, bo zaklad ma
zadLuZenie?

Radny Ryszard Dzwonek pyta, czy ktoS przeliczyl, ile przeciEtnie biedna rodzina
zaoszczgdzi na tej obni2ce. 5 - 7 zLotych. To jest tak jak ze wzrostem pensji, które wzrastaj4
o l0 Yo, tylko dyrektorowi wzroSnie o 1000 zl, a pracownikowi o I0 zl.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e zweryfikowane zosfaly przede wszystkim
koszty skutkuj4ce podv,rylszeniem cen wody w gospodarstwach domowych. JeÉli chodzi
o Scieki, to w pierwszej grupie sq zmiany, druga i trzecia grupa taryfowa pozostaje bez zmian.
Nie bqdzie to dotyczylo podmiotów gospodarczych. Tam jest obni2enie o 20 groszy i to
wynika z wniosku taryfowego zloíonego przezZWiK, anie z weryfikacji Burmistrza.

Radny Józef KEdra powiedzial, 2e boli jak mówi sip, 2e ludzie siq nie podlEczaj4 do
kanalizacji, a mówione to jest takim tonem, jakby ludzie zloSliwie siE nie podl4czali. Ludzie
nie maj4 pieniqdzy i dlatego nie podlqczajq siq. Padaj4 glosy: ,,nie podl4czaj4 siq, to nie
róbmy", no to cofajmy siq do pluga, do sochy itd. Budujmy wodoci4gi, budujmy kanalizacje,
ale stwarzajmy takie warunki, aby ludzie chqtnie siE podlqczali.

Rada Miejska giosowala w sprawie wniosku zghoszonego przez Przewodniczqca Rady
Miejskiej Ewq Ptasznik o imienne glosowanie:
Za
Przeciw

- 6
-  1 1

Wstrzymalo siE - 1
Wniosek nie zostal przyj€ty.

Rada Miejska glosowala nad uchwal4 w sprawie zatwierdzenia taryf Zaldadu
Wodoci4gów i Kanalizacji w Jqdrzejowie za zbiorowe zaopatrzenie w wodE i zbiorowe
odprowadzanie Scieków.
Z a - 6
Przeciw - 12
Wstrzymalo sig - 1
Uchwala nie zostala podjpta.

Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik poprosila Burmistrza, aby powiedzial, jakie s4
konsekwencje

Burmistrz Marek Wolski wyjaénil, 2e zgodnie z art. 24 pkt 8 ustawy o zbiorowym
zaopatrzeniu w wodE i zbiorowym odprowadzaniu écieków: ,jeíeli rada gminy nie podejmie

uchwaiy w terminie, o którym mowa w ust. 5 taryfy zweryfikowane pÍzez wójta /burmistrza,
prezydenfa/ wchodzq w 2ycie po uplywie 70 dni od dnia zloZenia wniosku o zatwierdzenie
tary?'. Rada nie podjgla uchwaly, wobec czego zweryfikowane taryfy wchodzqw Zycie.

Radny Jan ZiEbinski zapytal, czy mole postawió wniosek o sporz4dzenie uchwaly
odmawiaj 4cej zatwierd zenia taryf .

Radca Prawny Danuta Kiwiorska odpowiedziala, 2e nie, poniewa| radny nie ma
inicjatywy uchwalodawczej. Mogla zrobió to komisja, Burmistrz, Przewodniczqcy Rady.

Jeden radny nie ma inicjatywy uchwalodawczej.

Przewodnicz4ca Rady o godzinie 13a0 oglosila przerwQ trwaj4cq do godziny 1400
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4d .23 .
Radny Jan Ziqbiúski zapytal, jakie jest zadluíenie zakladu na dzieú dzisiejszy, jakie

inicjatywy ma zamiar podj4ó kierownik, aby zadluíenie nie wzrastalo. Suma zadluzenia jest
przeraLqqca.

Kierownik Zakladu Uslug Komunalnych Bartosz Stemplewski odpowiedzial, 2e
zobowiqzania na koniec maja wynosily I 655 000 zl., na koniec kwietnia 1 703 000 zl., na
koniec marca 1718 000 zl. Jak widaó nie tylko zostaio zahamowane, ale ma tendencjq
malej4c4. Kierownik wyrazll nadziejg, 2e systematycznie to zadlu2enie bgdzie siE obnizalo.
Nie jest latwo doprowadzió do takiej sytuacji. Co zostalo zrobione? Przede wszystkim
najbardziej niepopularna decyzja. i najcigZszatj. ograniczenie zatrudnienia, choó efekty bEd4
widoczne dopiero w przyszlym roku, poniewa2 wiqze sig to z odprawami, odprawami
emerytalnymi itp. Na dzien dzisiejszy jest to okolo 50 000 zl. Nastgpnq rzeczq jesf
wykonywanie prac takich, jakich do tej pory zaklad nie wykonywal: kostka przy ul.
Dmowskiego, naprawa przystanków, wylewanie plyt pod te przystanki - s4 to prace zlecone
przez Burmistrza. Staramy siq ograniczyó koszty zwiqzane z funkcjonowaniem Zakladu,
usprawnió m.in. poprzez zmiany anachronicznego systemu ksiEgowego - nie wiem, czy
Paistwo wiecie, ale cala ksiqgowoéó w naszym Zaktadzie odbywa siE w sposób reczny,
a mamy ponad póltora tysi4ca kontrahentów. JesteSmy w trakcie wdra2ania systemu
komputerowego, który usprawni rozliczanie z lokatorami, co bEdzie obustronnie korzystne.
Macie Paústwo w materialach informacje o iloSci zatrudnionych osób, wyksztalceniu. S4
osoby starsze, które nie mialy doéwiadczenia z komputerami - na pewno bgdzie ciqZko to
zrobió, ale nie ma innego wyjÉcia.

Radny Jan Ziqbiúski pyta, czy Zakladjest w stanie wykonaó wiEcej inwestycji typu
chodnik na ul. Dmowskiego i czy Burmistrz ma ,,w zanadrzu" tego typu zadania dla ZIJK,

Kierownik Stgplewski podzigkowal radnym za podjgcie uchwaly umoZliwiaj4cej
zakup sprzqtu: ci4gnika komunalnego, który znajduje siE juZ na placu Zakladu. Z chwilq
ubezpieczenia wyjedzie na ulice. Jest to dosyó tanie urzqdzenie, ale funkcjonalne.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e z tym sprzqtem wi42e nadzieje, 2e Zaklad
bpdzie wynajmowal ten sprzqt zarzqdcom innych dróg do sprz4tania i oczyszczania.
Rozmowy wstEpne w tej sprawie sq w toku. Tym sprzEtem nie mo2na robió sprzqtania
pozimowego, ale na bie24co utrzymywaó i oczyszczaó ulice. To bEdzie dodatkowy dochód
dla Zakladu Uslug Komunalnych. Chodniki sq jeszcze do zrobienia. Zobaczymy, jaka bEdzie
jakoSó wykonania chodnika na ul. Dmowskiego, w jak szybkim terminie wywiqze siq Zaklad
ztego zadania. Takie zadania w budZecie jeszcze sq ale wszystko zaleZy od tego, jakZaklad
wywiqZe siq z zadania.

Kierownik Stemplewski powiedzial, zejednym z dwóch zaleceh Komisji Rewizyjnej
bylo przekazanie calkowicie opomiarowanych budynków wodoci4gom, aby ZWiK
samodzielnie Sci4gal oplaty z tylulu dostarczanej wody. Kierownik zobowiqzany przez
Komisjq poczynil takie starania i zwrócil siE z proíb4 aby ZWiK przejfi te budynki do
rozliczania. Z otrzymanej odpowiedzi jasno wynika, 2e wodoci4gi nie s4 zainteresowane
przejgciem 16 calkowicie opomiarowanych budynków. Du2y byl naklad pracy, bo trudno
bylo przekonaó lokatorów, a czasami trzeba bylo zaloLyó na wlasny koszt wodomierz
i okazuje sig, 2e efekty s4 mizeme. ZUK zalega wodoci4gom ponad 200 000 zl. Wydaje siE
byó logiczne, 2e jeíeli ktoS zalega nam tak4 kwotg, to lepiej samemu éci4gn4ó te
zobowiqzania. Okazuje siE, 2e lepiej mieó u kogoS 200 000 zl niz samemu podj4ó próbE
Sci4gania. Mo2e siq okazaó, 2e Sci4galnoSó bEdzie jeszcze gorsza, a trzeba bEdzie do tego
zaangaaowaó co najmniej dwie osoby. ZUK robi to za darmo, bo tak mówi4 przepisy. St4d
proSba do rady, aby zobowiqzala wodoci4gi do przejgcia tego obowiqzku oraz - jezelí
potrzeba - do przygotowania takiego wzoru umovr'y, aby byl korzystny dla mieszkaúców, bo
zawsze mo2na tak4 umowE przygotowaó, której Zaden z lokatorów nie podpisze. Kierownik
dodal, 2e w piémie z ZWIK komentarz do przepisów jest btgdny. Nie jest prawd4 - co
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sugeruj4wodoci4gi - wszystkie straty pokrywal ZUK. To wlaSciciele musz4pokrywaó straty,
jezeli ktoS kradnie; to nie Zaklad Uslug Komunalnych jest za to odpowiedzialny. Je2eli dalej
bgdzie utrzymywany taki stanrzeczy, jaki jest, ZUKbgdzie mial coraz wigksze problemy ze
Sci4galnoéci4.

Zastqpca Kierownika ZW|K Bo2ena Janus powiedziala, 2e jest zaskoczona
wypowiedzi4 Kierownika. Rozumie, 2e kazdy zakLad poszukuje drég rozwiqzania swoich
problemów, tylko nie wie, dlaczego akurat kosztem ZWiK. Bylo pismo ZUK w sprawie
przejqcia rozliczen z odbiorcami, zostala udzielona odpowiedZ, jakie nale?y spetrnió warunki.
To nie jest odmowa tylko pokazanie, co naleZy zrobié. Pan siE wypowiedzial, odnoSnie
indywidualnych umów, jednak jest umowazzarzqdc4 który rczlicza naleZnoÉci zróLnicy.To
nie podlega dyskusji, bo tak jest zapisane w ustawie. ZWiK teL ma swoich odbiorców i jakoS
sobie radzi ze Sci4galnoSci4 i ZUKteL powinien sobie radzió. Pracownicy ZWiK bqdq musieli
wchodzió do pomieszczeú, wiEc nale2aloby zapoznaó wczeSniej wszystkich lokatorów jakie
bqdq ich obowi4zki. Ta sama sytuacja jest w Spóldzielni Mieszkaniowej i nie ma ladnych
problemów - Spóldzielnia wszystkie nale2noSci placi. Pani Janus poprosila o poszukanie
metod rozwiqzania problemów nie tylko poprzezZWiK.

Kierownik Stemplewski odczytal fragment pisma otrzymanego z ZWIK dotycz4cy
rozliczania úZnic i powiedzial, ze umowa mabyé, jedna tylko z wlaÉcicielami, a Spóldzielni
nie moZna porównywaó do ZUK.

Pani Janus powiedziala, 2e jest przepis, który jasno mówi na ten temat.
Kierownik Stemplewski stwierdzil, 2e chodzi o to, czy ZWiK chce przej4ó ten

obowi4zek, czy nie. Jeheli chc4 przej4ó, to odciqZq troszeczkE ZUK, jezeli nie bqd4 chcieli, to
w ró2ny sposób tego nie przejm4.

Radny Józef Kqdra powiedzial, 2e dawny ZBM byt zawsze inaczej traktowany ni2
wodoci4gi. Przez politykq doszio do tego, do czego doszlo. Mo2na to bylo przerwaé
wczeéniej. Pan Chyla byl niedobry, nastEpca chyba teZ, skoro jest zmiana. Nie przerwalo siq
tego. Jezeli wniósl sprawQ z Dalki4 do s4du, a podlega pod Burmistrza - dlaczego to nie bylo
przerwane? My teraz bEdziemy ponosió konsekwencje za to, 2e níe bylo przerwane.
Mówiliémy na komisjach o nieprawidlowoSciach - nie zostalo przerwane, Zeby nie brnqó,
tylko obiecywano nam, 2e sprawa wygrana itd. Teraz my cierpimy. Radny uwaía, 2e jeíeli
ktoS ubiega siE o stanowisko, to powinien postawió swój maj4tek - narobi glupot -

dowidzenia.Czy poniósl ktoS za to konsekwencje? Biedni ludzie - podatnicy. A teraz na
pewno siE bgdzie mówió,2e to jest nagonka na SamoobronE. W koúcu siq okazalo,2ePan
Chyla byl tam filarem. Radny uwala,2e trzeba pomóc nowemu zakladowi, ale jednoczeSnie
dokladnie przyglqdaó siE jak pracuje, Zeby znów ta pomoc nie poszla na marne.

Radny Stefan Fiutek powiedzial, 2e z tego co wie, byly ZBM byl tylko do
dysponowania i ZWiK nie mógl przejq(, tych budynków; czy to sig zmienilo?

Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e jest problem ZUK; jaka jest sytuacja
ekonomiczna - wszyscy wiedzq. Trzeba udzielió maksymalnej pomocy, aby zaklad poprawial
swój wynik, a zadLuZenie malalo. Podjgte dzialania na pewno w przyszloSci przynios4 efekty,
ale nie znaczy fo,2e zrobione jest wszystko. Na jednej z komisji radny dowiedzial siq, 2e byla
do zrobienia szybka robota - rozbiórka, przy ul. Jana Pawla II i ZUK wycenil to na l7 000 zI.,
a inny podmiot z rynku wzi$ tg robotE za 70 000. Radny nie wie, czy koszty ZUK s4 tak
dule, 2e przy kalkulacji wychodz4 takie duZe pieniqdze, czy kalkulacja byla celowo
zawyZona,2eby sobie poprawió wynik. To jest obustronne dzialanie. A2 siq prosilo, aby tg
rozbiórkg zrobil nasz zaklad. Druga sprawa to opomiarowanie. Sama odpowied2 jest tak
wielow4tkowa, 2e tego siq nie da rozpatrzyó na sesji, a nawet nie jest to wskazane, tylko obaj
kierownicy z udzialem mediatora powinni doprowadzió do postgpu w sprawie przekazania
tych rozliczeri. Mówi siq o tym od paru lat i takie wnioski juz byly - zawsze brakowalo
opomiarowania, to byl glówny powód. Teraz mamy opomiarowane * sq inne schody i trzeba
je likwidowaó. Radny apeluje do, ZWiK aby nie byl taki sztywny w sprawie przepisów.
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Trzeba zrozumieó sytuacjE innego podmiotu, bo ,jesteSmy w jednej rodzinie" i trzeba dzialaó
jak najtaniej i jak najsprawniej.

Pani Bo2ena Janus zapytala, jak ewentualne przejecie rozliczen przez ZW|K bgdzie
skutkowalo na obecne zadluhenie.

Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik powiedzial, ze ta sprawa nie jest do rozwiqzania
na sesji i zaproponowala Burmistrzowi, Zeby powoial zespól roboczy skladaj4cy siQ
z przedstawicieli ZUK, ZWiK i sami z udzialem mediatora dojda do jakiegoS consensusu"

Wigcej uwag nie zgloszono.

A.d.24.
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Stanislaw Baraúski powiedzial, 2e z dwóch

zakladów, które weszly w sklad obecnego ZUKzostalo wylqczoneto,zczego byl najwiEkszy
dochód. Wiele spraw spadlo na zaklad bez pokrycia. Rada powinna siq zastanowió jak to
rozwiqzaó. Z realizowane za 100 000 inwestycji zostanie w zakladzie 10 - 15 000 zl zysku.
Gdyby na rozbiórkEUrzqd dal wyZszqceng, to tak, jakby wyjql z jednej kieszeni i wloZyt do
drugiej. Jak nie daliSmy na rozbiórkg, to teraz i tak trzeba daó. Czynsze mieszkaniowe zbien
ZUK, za émieci - ZUK, remont domu - ZUK, cieplownictwo - ZUK, woda - ZUK.
Przynajmniej dwóch ludzi musi sig tym zajqó, co w ci4gu roku daje 50000 zl.Te pieni4dze
trzeba odprowadzió; robi4to narzecz innego zaldadu nie maj4c nic z tego. Czy nie nalelaloby
przynajmniej zwróció pieniqdze za pracowników? Przy takim ukladzie zaklad bqdzie mial
coraz wiEksze dlugi. Trzeba pomóc temu zakladowi. Komisja wypracowala wnioski - bylo
ich wiqcej, ale po zasiEgniEciu opinii radcy prawnego zostawiono dwa, poniewaz okazalo siq,
2e niektórych rzeczy nie wolno.

Uwag nie zgloszono.

4d .25 .
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Stanislaw Baraírski przedstawil Radzie wnioski

Komisj i :
Wniosek 1:
..RozwaZyó moZliwoéó zlecania z zabezpieczeniem finansowym usluq. które generowalyby
dodatkowe wpll'wy dla Zakladu Uslug Komunaln)'ch".
Wniosek 2:
..Przekazaó calkowicie opomiarowane budynki Zakladowi Wodociagów i Kanalizacji
w Jgdrzejowie".

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e drugi wniosek jest 21e sprecyzowany, bo nie
moZna opomiarowanych budynków przekazaó Zakladowi Wodoci4gów i Kanalizacji.
B urm i strz prop onuj e pr zekazaó opo miarowani e budynków.

Radny Wojciech Bilewicz przypomnial, 2e Rada miala nie przerabiaó wniosków
Komisji Rewizyjnej.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska poinformowala, 2e na posiedzeniu Komisji
Rewizyjnej udzielala wyjaSnieú, co do ogólnych kompetencji Komisji Rewizyjnej. Komisja
Rewizyjna nie mo2e mieó wipcej uprawnien niz jej nadala Rada. W 2adnym wypadku
Komisja nie ma uprawnieú nadzorczych; moZe badaó, mohe oceniaó prawidlowoéó dzialaú
kontrolowanych jednostek organizacyjnych, nie mohe im jednak wydawaó Zadnych
wi424cych dyspozycji dotycz4cych usunigcia stwierdzonych nieprawidlowoéci. Pan
Przewodniczqcy Baruiski wie o tym i sig dostosowal kieruj4c te wnioski do przeglosowania
na sesji Rady Miejskiej, bo tylko Rada mohe wydaó wiqíqce zalec,enia. Pani Kiwiorska
vwaZa, 2e mohe Rada poprawió, jeéli wydaje jakieS zalecenia. Co do drugiego wniosku nalezy
siq zastanowié, czy wolno coé takiego. Ustawa o zaopatrzeniu w wodq mówi wyraZnie, jakie
warunki muszq byó spelnione, Zeby molnabylo zav,rzeó indywidualne umowy zka2dym ze
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wspólwlaScicieli bloku, który stanowi wspólnotE mieszkaniow4. Mylilby sig ten, kto by
uwa2al,2e jakoé to uzdrowi sytuacje ZUK. Przy zawarciu indywidualnej umowy wlaSciciel
lokalu bEdzie ptacil zgodnie ze wskazaniami wodomierza. Jednym z wlaÉcicieli jest gmina.
Te straty, które wykazane zostanq w danym bloku, czyli w danej wspólnocie, i tak musi
zaplació wspólnota. Tak, 2e to jest tylko pozorne uzdrowienie sytuacji. To s4 zaklady
budzetowe niemaj4ce osoboworíci prawnej - w rezultacie i tak za wszystko placi gmina,
poniewaZ one nawet nie mogq dochodzió swoich nale2noSci migdzy sob4 na drodze sqdowej.
Nie maj4 a2takiej samodzielnoSci, zeby jeden drugiemu dyktowal, co zrobió.

Radny Krzysztof Swietlik powiedzial, i2 dziwi go, 2e dzi5 s4 kwestionowane wnioski
pokontrolne Komisji Rewizyjnej, które to wnioski byly rozpatrywane na komisjach. Pan
Przewodnicz4cy Komisji nie jest prawnikiem. Wnioski s4 rozpatrywane na komisjach, a ten
temat wychodzi dopiero dzisiaj.

Przewodnicz4ca Rady poddala wnioski Komisji Rewizyjnej pod glosowanie:
Wniosek l:
."Rozwa4¡ó mozliwoéó zlecania z zabezpieczeniem finansowym uslug. które generowalyby
dodatkowe wplvwy dla Zakladu Uslug Komunalnych".

Z a - 1 5
Przeciw - 0
Wstrzymaio siE - 0
Wniosek zostal przyj €ty.

Wniosek 2:
..Przekazaó calkowicie opomiarowane bud)'nki Zakladowi Wodociasów i Kanalizacji
w Jgdrzejowie".

Z a - 4
Przeciw - 9
Wstrzymalo siE - 2
Wniosek nie zostal przyjpty.

Ad.26.
Radny JanZiqbií1ski pyta, kiedy zostanqwyremontowane drogi gminne o nqwierzchni tluczniowej i asfaltowei;
na terenie czterech reprezentowanych przez niego solectw takich remontów jeszcze nie bylo. Dlaczego po raz
kolejny remonty zaczynajq siq tak póino? Gdyby zosla$t wykonane z poczc¿tkiem wíosny, kiedy nawierzchnia
jeszcze posiadala wilgotnoíó, w niektórych wypadkach wystorczylby przejazd równiarki. Po raz kolejny drogi

zostqnq wyremontowqne we wrzeiniu, dwa miesiqce spoleczno!ó siq bqdzie tymi drogami cieszyla, przyidzie

zima, a po zimie to samo, Radny proponuje, aby zastanowió siq nad zakupem równiarki, która na potrzeby gminy

slu2ylaby l2 miesiqcy. Radny pytq, czy zostanqwyremontowanewszystkie drogi, które tego remonlu wymagajq

czy tylko wybrane.

Naczelnik Krzysztof Wójcik poinformowal, 2e po uchwaleniu budZetu zostaly
rozpoczqfe procedury w sprawie remontów dróg gminnych. W tej chwili jest problem
z rynkiem wykonawcy. Na oglaszane przefargi z ofertami zgLasza siq jeden wykonawca.
Przetarg na drogi gminne w tluczniu wygral SKR z JEdrzejowa i catqmocq jak4 ma pracuje
na naszych drogach. Na pozostalych zadaniach: pierwsza dziesiqtka z ulic i dróg gminnych -

s4 wylonieni wykonawcy, ale wykonawca ma okreSlone moZliwoÉci, dlatego daliómy terminy
do koúca lipca i do koúca sierpnia na poszczególne zadania. Te remonty sq robione w róZnych
miejscach naszej gminy. Czy starczy pieniEdzy na wszystkie? Z dróg gminnych na 100 000 zl
przewidziane na drogi gminne, 72 000 s4 wydatkowane, zostalo 27 000. Burmistrz byl na
obje1dzie i na bieZ4co s4podejmowane decyzje: latamy najgorsze odcinki. W budZecie Rada
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dala na drogi gminne 100 000. Gdyby3cie dali milion byó mo2e bylibyScie Pafrstwo
usatysfakcjonowani.

Radna Maria Barariska pyta, kiedy rozpocznie siq remont chodnika przy ul. I I Listopada.
Radny Józef Kqdra pyta, kiedy bqdzie rozpoczQty nastpny etap budowy chodnika na Piaskach.

Naczelnik Krzysztof Wójcik poinformowal, 2e po dwóch pisemnych interwencjach
Generalna Dyrekcja odpowiedziala, 2e nie bqdzie wspólf,rnansowala w tym roku zadnych
chodników. Burmistrz czyni starania, abyémy w tym roku wykonali za nasze pieniqdze, ale
majqc na piémie, 2e Generalna Dyrekcja odda pieniqdze w przyszlym roku.

Radna Janina Szreniawa powiedzíala, ie mieszkaítcy ulicy Kopernika byli zadowoleni, kiedy Burmistrz zostal
wybrany na to stqnowisko, i cieszyli siq, 2e wreszcie rozwiq2e sprewQ lc¿cznika ul. Kopernika í Zeromskiego; ze
zostanie on dokoítczony. Jesieniq zostalo to zaczete i do tej pory nie skoítczono. Radna prosi, aby Burmistrz
zainteresowal s iq dokoítczeniem tego odcinka,

Naczelnik Krzysztof Wójcik poinformowal, 2e przetarg zostanie ogloszony
w momencie, jak bqd4 Srodki w bud2ecie na ten cel. Na dzieú dzisiejszy w uchwale
budzetowej nato zadanie nie ma pienigdzy. Burmistrz szuka na to Srodków.
Radna Janina Szreniawa v,yrazila swoje oburzenie. W odpowiedzi Naczelnik Wójcik
przypomnial, ze obowi4zkiem naczelnika wydzialu jest realizowaó uchwalony przez radnych
budZet, a nie tworzyó budzet.

Burmistrz Marek Wolski przypomnial,2e zadanie bylo rozpoczQte w ubiegiym roku -
pieni4dze byly przeznaczone na wykonanie podbudolvy i okrawE2nikowanie. Te pieni4dze
zostaly wykorzystane. W tym roku takiego zadania w budZecie nie ma. Burmistrz zapewnil,
2e zrobi wszystko, aby to zadanie zrealizowaó.

Radny Adam Wójcik wnioskuje o wyciqcie dzikiego krzewu, który bardzo siq rozrósl, przy ulicy Armíi Krajowej
na wysokoici kolejki dojazdowej. Piesi muszqw tym miejscu schodzió najezdniq, cojest niebezpieczne.

Naczelnik Krzyszfof Wójcik odpowiedzia\, ze zwróci siE w tej sprawie do ZUK
i zostanie to zrobione.

Radna Jenina Szreniawa pyto, czy Burmistrz bral udziel w spotkaniu udzialowców Euroubojnia w dniu 27
czerwca. Nasza Gmina ma tam udzialy. Czy Burmistrz interesuje siq, aby zqtrudnió tam naszych mieszkaítców'?

Burmistrz Marek Wolski poinformowal, ze bylo spotkanie udzialowców, wybrano
nowego prezesa. O ile Burmistrz mial porozumienie w sprawie zatrudnienia z bylym
prezesem - z tym prezesem jeszcze nie nawiqzal kontaktu. Jest to mEAczyzna, który
wprowadzil zaklad na gieldg. Jest ze Sl4ska w wieku okolo 40 lat. Jego zadaniem jest
wprowadzió EuroubojniE na gieldE - tak zdecydowali udzialowcy. Burmisfrz zapewnil, 2e
bqdzie szukal kontaktu, aby jak najwigcej osób z JEdrzejowa zostalo zatrudnionych. Na
zebraniu zostalo powiedziane, 2e Euroubojnia zostanie uruchomiona pod koniec lipca -

Burmistrz Lrwaza,2ebgdzie miesiEczny poélizg. Trzeba jeszcze zrobió cal4 elektronikE.

Radny Wojciech Bilewicz na proíbq mlodziezy skupionej w PO nuraca siq do Burmistrza, aby w placówkach
oíwiatowych podleglych Gminie pracownie internetowe udostq¡tnió w okresie wakacyjnym dla mlodzie2y. Chodzi
o uzupelnienie oferty wakacyjnej dla mlodziei pozostajc¿cej w naszym mieície.

Dyrektor GZOSiP Jan Robak poinformowal,2e nie mial Srodków na wypoczynek letni
na rok 2006 z wyj4tkiem prowadzenia pólkolonii, które trwajqw SP nr 3. Niemniej jednak
wychodz4c naprzeciw w kontakcie z dyrektorami szkól bqdzie umoZliwiane, ale nie
w ukladzie ci4glym, w okreSlonych dniach i godzinach korzystanie z pracowni internetowych.
W Gimnazjum Nr 1 takie dzialanie bEdzie juz podjEte na poczetku lipca. O innych Pan Robak
poinformuj e w terminie póZniej szym.

Radna Janina Szreniawa pyta, co Burmistrz zrobil w sprawie proteslu mieszkaítców ulic: Klonowej, Dqbowej,
Topolowej, odnoinie wiercenia studni glqbinowej na pasie zieleni.

Burmistrz Marcin Piszczek zapewnil, 2e odpowiedL zostanie udzielona pisemnie.
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Radna Maria Baraítska na proibg ntieszkaúcó.w p/ta", czy nie bytoby moiliwe ttrrtchomienie rargowicy u,soboqtdla handlu miqsem, warzywami i nabiarem. Mieiiaúcy chgtnie"by tákie zakupy robili.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e ztákqpropoz.ycjqzglosili siE sprzedajqcy,ale analizowany byl poniedzialek. Targowica nie jest zamkniEtu i ni. :"ri 

"gi*i 
czany handelna niej. Nikogo ze sprzedai4cych nie zmusi siE, aby przyjezdzatakuraiw roü'o,q.

Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego Pawel-Wydrych powie dzial, ze w soboty jest
targ w Spdziszowie i.nikt z handlujqcych do Jgdrzejowa"niaprzyjedzie. Jest nawet problem
z gastronomi4 w czasie gietdy samocho-dowej. Kiedy byla mowa o poniedzialku, byiy branepod uwagQ godziny 12 1g; handluj4cy powiediieli, ze -oz" piyjada, poniewaz
w poniedzialek jest targ we Wloszczowie.

Radny Józe./'Kqdra prosi o zabezpieczenie, stwarzajqcych zagro1enie dla bezpieczeúshua, yvlazótt, nct tereníedawnel kotlowni.

Burmistrz Marcin piszczek zapewnil, 2e zostanie to zabezpieczone,

Ad.27.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik poinformowala, ze zostala zamówiona

Msza Sw. W intencji Ojca-Aleksego Chalcarza w ¿niu 3l pakd,ziernika od radnych Rady
Miej skiej w Jqdrzejowie.

Przewodnicz4ca Rady Zyczyla odpoczynku i poinformowala, 2e Rada Mieiska wznowi
pracq w sierpniu.

Pan Franciszek Wierzchowski ze LScina powiedzial, 2e mieszkaócy sq zadowoleni,
poniewaZ radni uchwalaj4c budZet pamiEtali o wsiystkich soiectwach i dbaja nie tylko o swéj
teren. Pan Wierzchowski powiedzial, 2e ulica Krzywa jest bardzo *art u i" proponujá
poszerzyÓ j4 kosztem plynqcej obok grobli. Prosi równiez o ustawienie barlerki pízy 

"drodze

w Czarnocinach na odcinku 100 metrów przy skarpie.

4 d . 2 8 .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik ogodzinie 1500 zamk¡qla obrady L

sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.

prptokolowata

Y.&wpsVt
I eresa tJorowska

Przewodnicz4ca Rady Miej skiej' -r¡r;:,-N_-*
mgr Ewa Ptasznik
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